



DBS Bank (Hong Kong) Limited

“Flexi Travel - up to 90-day Interest-free Repayment Period for Overseas and Travelling Transaction” Promotion and “iFlexi - up to 90-day Interest-free Repayment Period for Online Transaction” Promotion applicable to DBS COMPASS VISA will be ended on 31 December 2019. Starting from 1 January 2020, overseas, travelling or online transactions (“**Designated Category Transaction**”) conducted with DBS COMPASS VISA will be posted to the statement in which they should have originally been posted just like spending of other categories.

For avoidance of doubt, please refer to the below example: Assuming that the statement date is on the 1st day of each month, a Designated Category Transaction conducted on 10 January 2020 will be posted in the statement to be issued on 1 February 2020 and must be paid on or before the payment due date specified on the statement.

DBS Bank (Hong Kong) Limited
November 2019

星展銀行(香港)有限公司

適用於DBS COMPASS VISA的「Flexi Travel - 旅遊及海外簽賬長達90日免息還款期」推廣及「iFlexi - 網上簽賬長達90日免息還款期」推廣將於2019年12月31日終結。由2020年1月1日起，以DBS COMPASS VISA完成的海外、旅遊或網上交易簽賬(「**指定類別交易**」)將與其他類別的簽賬一樣在原應記賬的結單記賬。

為免產生疑問，請參閱以下例子：

假設結單日為每月第一日，持卡人於2020年在1月10日進行一項指定類別交易，該指定類別交易將在2020年2月1日發出的結單內記賬，並必須在結單註明的到期繳款日或之前繳付。

星展銀行(香港)有限公司 謹啟
2019年11月